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Strokovni kadri - eden izmed pogojev 
za izvedbo gospodarske reforme
Cesto slišimo v govorih naših najvišjih političnih 

In gospodarskih predstavnikov, kakor tudi izjave sta
lišč in mnenja članov kolektivov, da je eden izmed 
pogojev za izvedbo gospodarske reforme strokovnost 
kadrov. Do uresničitve tega načela, v katerem med 
drugim leži tudi izvedba gospodarske reforme, pa 
nismo še tako blizu, če pogledamo podatke, ki so 
bili predčasno objavljeni v naših dnevnih časopisih 
Vidimo, da 26 podjetij v Sloveniji, ki zaposlujejo 
po 700 delavcev, nima niti enega ekonomista. Od 
direktorja v panogah črne, barvne, kovinske, elek- 
tro in kemijske industrije, pa' ima:

26,6% direktorjev nižjo strokovno izobrazbo,
54,8% direktorjev srednjo strokovno izobrazbo,
18,6 % direktorjev pa višjo oziroma visoko stro

kovno izobrazbo.
Tudi zadnja reelekcija ni dala zaželenih rezul

tatov. 86% direktorjev vseh slovenskih Industrijskih 
podjetij pred reelekcijo ni imelo zadostne izobrazbe. 
To stanje pa se je po reelekciji izboljšalo le za ne
kaj procentov, in to v glavnem v manjših podjetjih. 
Nadalje je zelo pomemben podatek, da ima 62 stro
kovnjakov z višjo in visoko izobrazbo za šefe osebe, 
Id imajo srednjo in nižjo izobrazbo. Taka razpore
ditev brez dvoma ne more zagotoviti napredka po
slovanja gospodarskih organizacij. Zavedati se mo
ramo, da ekonomski zakoni v našem gospodarstvu 
vsak dan holj delujejo ih da časi, ko so prihajali 
ljudje na odgovorna mesta v gospodarstvu po kji- 
ieriju — koliko so imeli zvez z raznimi državnimi 
In bančnimi institucijami — so več ali manj mimo. 
Ž razvojem našega gospodarstva in vključevanjem 
v mednarodno delitev dela postajajo posli vse bolj 
komplicirani in zahtevni in zahtevajo na vseh po
dročjih za njih. reševanje čimbolj strokovne kadre. 
Mislim, da nam bo to politiko zaposlovanja strokov- 

. nih kadrov v našem gospodarstvu le lahko izvajati 
kljub težavam, če upoštevajmo, da slovenska univer
za daje letno nad 1000 visoko strokovnih kadrov sa
mo za gospodarstvo in ob upoštevanju dejstva, da 
je po hajnovejših statističnih podatkih v Sloveniji 
struktura nezaposlenih glede na strokovno izobraz
bo boljša kot struktura zaposlenih v gospodarstvu, 
ter da je v slovenskem gospodarstvu zaposlenih 500 
strokovnjakov z visoko izobrazbo in 1800 s srednje 
Strokovno izobrazbo na delovnih mestih, kjer se 
zahteva nižja strokovna izobrazba.

To je le nekaj podatkov, ki nam kažejo, kje med 
drugim leži tudi eden izmed ključev za uresničitev 
naše gospodarske.reforme, katere cilj je brez dvoma 
čim večja stabilizacija našega gospodarstva, čim. 
večje vključevanje v mednarodno delitev dela in se
veda s tem tudi povečanje življenjskega standarda 
vseh naših delovnih ljudi.

G. P.

ČESTITKA OB 20-LETNICI
Beograd, 20. 9.1966

Dragi tovariši!
Z največjim zadovoljstvom vam ob priliki 20-l'et- 

nice kolektiva pošiljamo prisrčne čestitke in naj
boljše želje za bodočnost.

30-letnica velike stavke in 20-letnica obstoja va
šega podjetja, ki se je razvilo v eno od najbolj 
poznanih industrij socialistične Jugoslavije, kažeta 
o ustvarjalni sili in borbenosti kranjskih delavcev.

Prepričani smo, da bo kolektiv. »Iskre« tudi v 
bodoče dosegal uspehe, nudil jugoslovanskim proiz
vajalcem sodobna sredstva za delo in omogočil kori
ščenje nove tehnike v vsej širini ljudske dejavnosti.

S tovariškim pozdravom!
Generalni direktor 

Jaša Rajter
| - '  BEOGRADSKI SAJAM

Naš prispevek inženiringa
most med Indijo in Jugoslavijo

Studijska knjižnic? 
K r a n j

Slavnostni otvoritvi tovarne — otvoril jo je predsednik republike Indije ob pri jo. jjsti 
najvišjih predstavnikov Indije — je prisostvoval tudi naš generalni direktor tov. Vladimir 
Logar — tretji z leve

Razgovor z generalnim direktorjem Združenega podjetja Iskra, 
tov. Vladimirom Logarjem po otvoritvi tovarne v Thani pri

Bombayu
Po sklepu UO podjetja ste 

zastopali ZP Iskra pri slo
vesni otvoritvi nove tovarne 
družbe ASIAN ELECTRO
NICS v Thani pri Bombayu, 
za katero smo izdelali celo
ten inženiring za proizvod
njo elektronskih elementov.

Ker je Indija precej odda
ljena od naše države, bi brž
kone zanimalo naše bralce 
kako ste potovali v Bombay 
in kakšni so bili Vaši prvi 
vtisi na indijskih tleh?

Letel sem z letalom Boe- 
ning 707, to je reaktivno 
štiri motorno letalo, ki leti 
950 km' na uro na progi New 
York prek Evrope in Indije 
na Daljni Vzhod. V letalo 
sem, vstopil v Rimu, nato pa 
smo se takoj dvignili na vi
šino 10 lan ter pristali po 
treh, urah letenja že na Kair
skem letališču, Po enournem 
postanku smo poleteli na
ravnost in brez pristanka 
prek Arabskega polotoka in 
pristali nekako po, sedmih 
urah letenja v Bombayu. 
Letalo ima avtomatično kli
matsko napravo, poleg tega 
pa še poseben dovod zraka, 
ker lati v takšni višini, zato 
je bilo potovanje kar-prijet
no. Takoj po pristanku v 
Bombayu nas je zajela silna 
vročina.

TISKOVNA KONFERENCA 
ZA INDIJSKO 
ČASOPISJE
Verjetno so vas ob priho

du na indijska tla že čakali 
predstavniki družbe ASIAN 
ELECTRONICS.

Kakšne uradne dolžnosti 
ste prevzeli po uvodnih po
zdravih?

Po prihodu v Bombay so izhajajo v Indiji, pa najsi 
predstavniki družbe organi- bodo to časopisi, ki izhajajo 
zirali tiskovno konferenco |  v angleškem jeziku, ali kate- 
z nad 40 novinarjev od vseh rem koli indijskem.' 
pomembnejših časopisov; ki (Dalje na 2. strani)

GOVOR GEN. DIR. VLADIMIRJA LOGARJA
OB OTVORITVI TOVARNE
V čast mi je govoriti tu pred vami in Vam pri

nesti pozdrave 14.000 delavcev Združenega podjetja 
ISKRA v Jugoslaviji ob priliki otvoritve nove to- 

. varne elektronskih elementov.
Postavitev te tovarne je velik uspeh ne samo za 

združenje Asian Electronics Limited, ampak pred
stavlja tudi važen mejnik na poti napredka elek
tronske , industrije v Indiji, pri čemer bo razvoj 
elektronike v Indiji zelo pomemben faktor na dalj- 
njem napredku Vaše dežele.
Jugoslovanska elektronska industrija je v zadnjih 
20 letih dosegla ogromen razvoj in predstavlja da
nes zelo velik in pomemben delež v jugoslovanski 
ekonomiki.

Ugodna politična klima, ki že leta veje med In
dijo in Jugoslavijo se odraža že od početka v eko
nomskem in tehnološkem sodelovanju. Primer do
brega in prijateljskega sodelovanja med ISKRO in 
Asian Electroniča Limited je očiten. Ta zveza pred
stavlja več kbt komercialne stike — temelji na so
delovanju in prpizvodnji ter rezultira v pomoči in 
izmenjavi tehničnih izkušenj. Tako sodelovanje ima 
trajne vezi in je v interesu obeh partnerjev.. N

Izjavljam, da bo Združeno podjetje ISKRA, v 
okviru lastnih zmožnosti, vedno z zadovoljstvom nu
dilo. sodelovanje in tehnično pomoč; v zaželenem 
obsegu.

Globoko sem prepričan, da ta tovarna predstav
lja simbol nadalj nega razvoja elektronske industrije 
v Indiji.

V imenu tovarne ISKRA iskreno čestitam vodil
nemu in tehničnemu osebju Asian Electronics Limi
ted, ki so v tako .kratkem času osvojili Uporabo 
• modeme tehnike in tehnologije v proizvodnem 
procesu svoje, tovarne. Ta njihova izkušenost je ena 
izmed glavnih zagotovil za nadaljnji razvoj.

Prepričan sem, da bodo zmožni doseči še . večje 
cilje in izpolnili vse ambicije v svojem prihodnjem 
razvoju,



(Nadaljevanje s 1. strani)
V uvodu me je  direktor g. 

Bhat pozdravil, predstavil 
novinarjem in povedal, da 
sem prvikrat v  Indiji. Za
tem sem dobil besedo in  in
formiral prisotne novinarje 
o razvoju gospodarstva pri 
nas. Povedal sam, da v Ju
goslaviji pred vojno skoraj 
mi bilo industrije, zlasti še 
elektroindustrije. Omenil sam, 
da smo pred nekaj.dnevi 
praznovali 20-letnico ustano
vitve tovarne Iskra, prešel 
na integracijo patih tovarn 
ht predstavil današnje zdru
ženo podjetje kot največje 
T Sloveniji na področja 
«kektranike. Podal sam nato 
sdkalj. splošnih podatkov o 
zatposBtvl in obsegu proiz
vodnje pri nas in kako se 
ho predvidoma- razvijala 
Iskra v prihodnjem obdobju.

Glede sodelovanja z indij
sko družbo ASIAN ELEC
TRONICS sem prikazal do
sedanji potek ctel v okviru 
pogodbe za inženiring v Bom
baju, šolanje strokovnjakov 
pri nas. in pristavil, da se bo 
to sodelovanje z omenjeno 
družbo v prihodnje še bolj 
razvilo zaradi ugodnih re
zultatov, H  smo jih skupno 
dosegli pri projektu prve 
e&ktrotiske domače ■ tovarne 
v Indiji.

Ob kancu sem omenil, da 
predstavlja industrija se
stavnih delov ogelni kamen 
pri razvoju elektronike na
sploh in da je koncepcija, 
ki jo  je  sprejela družba, ab
solutno pravilna in napredna 
in hkrati pomemben dopri
nos pri industrijskem razvo
ja  v IndljL/

Sodeč po nekaki prirojeni 
radovednosti novinarjev so 
vam indijski kolegi verjetno 
zastavil več vprašanj, ki za
devajo to in ono v ekonom
ski zgodovini naše države.

Po mojih izvajanjih se je 
razvila široka razprava, v ka
teri bo  se. novinarji najprej 
zanimali za organizacijo - in 
perspektive nove tovarne. 
Besedo je povzel direktor 
omenjene družbe g. Bhat in 
posredoval navzočim splošne 
genaralije o novi tovarni, in
vesticijskih delih, proizvod
nji itd. Med-razgovorom sem 
na vmesno vprašanje ome
nil gospodarsko reformo *v 
Jugoslaviji in njene- cilje, ki 
imajo- končni namen intenzi- 
fikaci-jo našega gospodarstva 
m njegovo vključitev v sve
tovno ekonomiko na bazi 
svobodne konkurence.

Kako- so sprejeli novinarji 
in nato časopisje vesti o or
ganizaciji nove tovarne za 
elektronske elemente in ko
operacijo z našim podjetjem?

Iz razgovorov na tiskovni 
konferenci in pozneje po ob
javljenih člankih- v »časopisju 
jja bil-a razvidno, da so po
svetih v Indiji kar največ 
pozornosti izgradnji nove 
tovarne. To je tudi razum
ljivo, saj je to pr"a indijska 
tovarna za elektroniko, ki so 
jp zgradili z domačim kapi-

taiom tako rekoč s prihranki 
muslimanskih: vernikov. Naj- 
večji poudarek so dali vodil
ni predstavniki indijske dr
žave in posebej republike 
Maharashtra s svojo navzoč
nostjo pri. otvoritvi. Osred
nja osebnost ob preidsedniku 
indijske republike dr. S. Ra- 
dakrišnaou je bil verski po
glavar muslimanske skupno
sti dr. Sydha Mohammed 
BurhanuicMm Saheb in šte
vilni poslaniki iz arabsko 
govorečih dežel. Zaradi tega 
sodim, da se bo nova tovar
na razvajala in. širila stike 
predvsem na področja arab
skih držav. Z ugledom druž
be ASIAN ELECTRONICS pa 
bo raste! tudi naši ugled v 
teto. državah, kar nam bo 
samo v korist zlasti v Sever
ni. Afriki in Bližnjem. Vzho
du (oziroma kot pravijo v 
Indiji Zahodni Aziji).

NOVA TOVARNA —
TEMELJ ELEKTRONSKE
INDUSTRIJE
Sodeč po odrezkih iz indij

skega časopisja so vsi v an
gleščini natisnjeni| časniki 
(drugih v indijskih jezikih 
urdu, marathi in gujarati žal 
ne razumemo) pohvalno pi
sali o sodelovanju družbe z 
našim združenim podjetjem 
in nasploh odobravali tudi 
nadaljnji razvoj.

Naše bralce bi verjetno za
nimali nekolika obširnejši po
datki o novi tovarni,' njeni 
okolici in zlasti ljudeh, ki so 
zaposleni v njej?
- Družba ASIAN ELECTRO
NICS Ltd aid okrajšano AEE, 
je zgradila poslopje za novo 
tavamo v 45 km oddaljenem 
industrijskem središču v Thai- 
ni. Tod je koncentriranih še 
kakih desert, vendar manjših 
tavam. Tovarna je  locirana 
ob ‘ vznožju več sto metrov 
visokega hriba.- Okolica ni 
zanimiva  in izgieda celo' 
močvirnata. Ljudje v okolici( 
žive v dokaj primitivnih ko
čah spletenih iz bambusa. Do 
tovarne vodi asfaltirana ce
sta. Vsi delavci se vozijo z 
avtobusi iz Bombaya, ker v 
okolici sploh ni. hiš.

V tovarni delajo delavci in 
delavke v dveh izmenah. Mo
ški nosijo že evropska obla
čila, medtem ko imajo žen
ske. še vse tadlcioaialna bela 
oblačila. Žal se z delavci za
radi jezika nisem mogel po
govarjati, pač pa me je  takoj 
obkrožila grupa indijskih 
mladeničev, ki so bili na 
praksi v našjh tovarnah. Na
govorili so me v stovenščimi 
in md izročili mnogo pozdra
vov za prijatelje, s katerimi 
so se tako dobno razumeli 
pri nas in ki so jim omogo
čili kar se da prijetno biva
nje med nami.

Kakšno mnenje imajo In
dijci o nas Jugoslovanih in 
nasploh o Evropejcih in kaj 
si obetajo od nadaljnjega so
delovanja z našim podjet
jem?

Za Jugoslavijo vedo, da j-e 
v Evropi in kar prihaja' iz

Direktor nove indijske tovarne g. Bhat razkazuj^ dr. S. Radakrišnanu in ihdij.skenm. vei> 
skemu poglavarju dr. Syedni prve izdelke tovarne

Evrope, menijo, da- je vise 
dobro: Nekatera jugoslovan
ska podjetja, ki so delala v 
Indiji, so jih. precej, razoča
rala, zato so bili — lahko re 
čem — presenečeni nad. tako 
dobrimi rezultati poskusne 
proizvodnj-é elementov. Do
bili so vtis, da smo velikan
ska svetovno, podjetje, na 
katerega se lahko zanesejo, 
To nas še posebej zavezuje, 
da bom® naše obveznosti še 
naprej, in v dogovorjenih ro
kih izpolnjevali. Vsi vodilni 
indijski državniki so ivraz.Hi 
iskreno željo še po nadalj
njem sodelovanju z nami ira 
nado, da. še veliko pričakuje
jo. od nas za hiter razvoj nji
hove elektronske industrije; 
Seveda jih ne smemo, v tem 
razočarati.

OTVORITVENA
SVEČANOST Z MEDNA
RODNIM POUDARKOM
Pismo, ki ga je poslal ge

neralni direktor indijske to
varne g. Bhat našemu vod
stvu podjetja, naj se gene
ralni direktor udeleži sloves
ne otvoritve v Indiji, nadalje 
posebno pismo predsedniku 
SFRJ maršalu Titu o zaključ
nih delih pri izgradnji nove 
tovarne ter naposled sama 
prisotnost najvišjega držav
nega predstavnika republike 
Indije dr. S. Radakrišnana 
daje slutiti izredno pomemb
nost nove tovarne. ■ / '

Kdo je bil navzoč pri otvo
ritvi in kako je potekala 
otvoritev tovarne?

Poleg predsednika indijske 
republike so bili na slovesni 
otvoritvi navzoči še: poglavar 
venske skupnosti, njegova 
svetost H. H. dr. Syedna Mo
hammed Burhanuddin Shefo, 
dr. P. V. Cberian, guverner 
države Maharashtra, Shri V.
P. Naik predsednik vlade dr
žave Maharashtra, dr. Uvalič 
jugoslovanski ambasador v 
(Dalje na 6. sittranij >

Izvlečki iz indijskega časopisja ob otvoritvi 
nove tovarne Asian Electronies Itd

ECONOMIC TIMES, BOMBAY
Organizacija tovarne v Thani je  prvi poskus ¿o  

delovanja z Jugoslavijo. »Iskra« je dobro znano podr 
jetje v Evropi, ki proizvaja elektronska sestavne 
dele in instrumente. Poleg »Know-How« je »Iskrah 
sodelovala z 20 % kapitalom.

Generalni direktor podjetja »Iskra« Vladimir La- 
. gar je zagotovil časnikarjem,, da bo Iskra priučila 

indijske tehnike, m inženirje, v 25 tovarnah in o b ra 
tih, ki. jih ima v Jugoslaviji.

Firma Asian Electronics, se že dogovarja za izvos 
novih proizvodov v. Združeno. Arabska republika* 
Ceylon in nekatere, države Zahodne Azije.

FINANCIAL EXPRESS, BOMBAY
Generalni direktor podjetja »Iskra« je pred! 

otvoritvijo izjavil, da je Jugoslavija v polni meri 
pripravljena, sodelovati pri- razvijanju elektronske 
industrije v Indiji. Prav taka je podjetje »Iskra«! 
pripravljeno priučiti, indijske, tehnike! y svojih to
varnah.

Direktor Logar je dejal novinarjem, da so v- 
končni fazi. razgovori s firmo Asian Electronics za! 
proizvodnjo še drugih elektronskih proizvodov. Via- ! 
da Indije je že pristala za uresničitev novih planov. 
Sporazum naj bi zajemal finančno in tehnično po- ' 
moč. Jugoslavije, kar naj bi bil prvi korak,, ki ga je 
doslej narediia neka vzhodno evropska država gle? 
de finančnega sodelovanja privatnega, sektorja.

Gospod Bhat, glavni direktor Asian Electronics. 
Ltd je dejal, da je gospod Logar direktor pomemb
nega elektronskega podjetja v Jugoslaviji. Prav tako 
je izjavil, da je  tovarna Asian Electronics sedaj! 
opremljena za proizvodnjo plastnih mporov, stiro- 
fleksnih kondenza torjev in keramičnih telesc. Te, 
elemente bodo uporabljali na področju RA in TV* 
v telekomunikacijah, v raketni- tehniki, pri avtoma
tizaciji železnic, v vojski in za proizvodnjo elek
tronskih merilnih instrumentov. Tovarna bo že v  
prihodnjem letu lahko podvojila proizvodnjo. Polegr 
tega proučuje naslednji projekt, ki bo obsegal pro
izvodnjo 25 vrst elektronskih instrumentov.

FREE PRESS JOURNAL
Uvodoma posredujejo bralcem novico, da bo> 

predsednik republike dr. S. Radakrišnan prisostvovali 
otvoritvi nove tovarne firme Asian Electronics y 
Thani. Ob zaključku poudarja izjava glavnega mH 
msfea Nafta, dâ sè bo äefctronska industrija obrav
navala v Indiji na prio rite te  osnovi. .

ČASOPIS MARATHA
Predsednik dr.Radakrišnan, M je prisostvoval 

Qtypritvi nove tovarne Asian Electronics v Thani, je 
d l jed: »Pri napredku in razvoju na področju indu- 

- -  (Dalje na 6. strani)



Kako daleč je rekonstrukcija 
tovarn Združenega podjetja 

Iskra, ki se je začela v  letu 1963
Razgovor z inž. Francem Špilerjem, direktorjem investicijskega

področja ZP

Tovarna
Osemmesečna pro izvodni 2P

Plan Izpolnitev

Kolikšna so odstopanja od važnejših objektov za ferite, 
prvotno predvidenih gradenj magnete -in polprevodnike, 
in vzroki zanje ? medtem ko bi bil objekt -za

V času od odobrenega in- orodjarno gotov v prvi poto
ne finansiranja je celotna vesticijskega programa, ki je vici prihodnjega leta. 

»generalna rekonstrukci- ;bil izdelan v letu 1962, pa do

3Da bi na to vprašanje lahko 
odgovoril, moram naijpreg ¡po
seči nazaj, na začetek naše 
rekonstrukcije. Glede na vi-

n*Ša — —  m
ja« razdeljena na dva -dela danes, so se cene gradbene- 
ia isicer.: mu materialu m storitvam, pa

•j kredit tuffi domači opremi bistveno
3H kredit po pogodbi s SGB dvignile. Ker pa po drugi 

-V I. kreditu so zajete na- -strani banka ni mogla odob- 
dtednje naše tovarne: riti povečanja investicijskega

'Tovarna električnih apara- ¡kradita, ki bi ustrezal povi- 
tov (releji) — Ljubljana, šanju -cen, je bilo nujno tre- 

Tovarna elektronskih na- iba ¡skrčiti -fizični obseg mve-
ktičij, da bi -ostali v mejah 
odobrenih dinarskih .sredstev.

Z uveljavljanjem novega 
tečaja dolarja ob gospodarski 
reformi v .letu -1965, j e  na- 
rasla tudi potreba po dinar-

prav — Ljubljana (I. del), 
¿&vtoéléktrika — Nova 'Go

rica 0. del),
Telefonske centrale Kranj 

in Usmerniki Novo mesto (1- 
ddl),

Avtomatika (EiektroakusU- ¿skih sredstvih za uvozno
test) — Eržan (I. del).

<  DSer je  bil ta kredit -odobren 
Že V letu 1962 in, ker 'je tafc-

•premo (za -avanse in akredi
tive v  višini ¡20 % od osnovne 
vreáiibifi opremd)', še pred

brat financiranje potekalo -še tem so se pa znatno dvignile 
sorazmerno normalno, je  ras- carinske dajatve, 
konstrukcija potekala brez 
večjih zastojev tako, da so 
bila investicijska sredstva, že

Končno so vplivale na 
zmanjšanje fizičnega obsega 
investicij tudi uredbe o *ob-

pred restrikcij skimi ukrepi ve2ngm polaganju 10 % depo-
po večini izčrpana, žita in vplačila 2,5-'% prispev-

V II. kreditu ,po pogodbi, n  ^  za zvezno energetiko, prav
v ¡zadnjem času pa še dodatna 
2'% -za republiško energetiko.

Zaradi vseh teh nepredvi
denih -stroškov je bilo treba 
zmanjšati obseg -gradenj in 
domače -opreme. -Pri tem so. 
bili .¡najbolj .prizadeti tisti ob
jekti v Šiški, -katerih izgrad
nja se še ni začela. Seveda

SGB z dne 20. 7. 1964 je pa 
zajeto kar 22 naših “tovarn 
in obratov, od katerih zadnji 
H»j bi bili zgrajeni in oprem
ljeni do konca leta 1967.

T a  račun tega kredita je 
SGB deda že v. letu 1963, to 
rej še pred podpisom 'Kredit
ne pogodbe, avanse, s  -kateni-

Kdaj predvidevate, da bo 
celotna rekonstrukcija <glede 
na zagotovljene fin. možno
sti)' dokončana in kakšne bo
do tedaj proizvodne zmog
ljivosti naših tovarn?

Po prvotem programn M 
morala biti Investicija zad
njih objektov zaključena v 
letu 1967, pri čemer je bito 
pa težišče zamišljeno v 'letih 
1964 m 1965. Sedanje progno
ze bo seveda drugačne, ker je 
banka v zaostanku s pogodbe
no dinamiko, kar za 2,5 mili
jard S din. Glede na to oce
njujem realno, da se bo in
vestiranje v .našo generalno 
rekonstrukcijo zavleklo za 
1 leto, torej v leto 1968, Gle
de na to zakasnitev bo večina 
naših tovarn lahko izkazova
la porast proizvodnje, kot re
zultat rekonstrukcije šele v 
letih 1969 dn 1970, ko bo po 
programu skupna proizvodnja 
vseh rekostruiranih tovarn in 
obratov Združenega -podjetja 
Iskra dvakratna v primerjavi 
s proizvodnjo v letu 1965.

EUEKIROMEHANIKA 115.180 122279 ¡1062
ELEMENTI 46.170 42,927 93,0
AVTOMATIKA 45.674 47.381 . 103,7
SPREJEMNIKI 27.502 24.761 90,0 f
APARATI 26.403 "33.620 127,3
AVTOIZDELKI 57.996 56243 97,0
ELEKTROMOTORJI 15.332 13.385 87,3
NAPRAVE 191789 15.376 77,7
ELEKTRONIKA 10.291 9.624 93,5
KONDENZATORJI 18.761 >19,115 101,9 j
INSTRUMENT I 9.519 9:992 105,0 tj
POLPREVODNIKI 10.397 9820 94,4 i
USMERNIKI 7.618 7.600 99,0 j
MIKRON 10.568 4.097 38,8

ÜS k u p  a j 421200 416220 98,-8
i t i V

Obvestilo
ZDRUŽENO PODJETJE »ISKRA« KRANJ 
Organizacija:
Strokovne službe
vabijo k sodelovanju elektreinžemrja energetske 
smeri .z diplome H. stopnje in -nekaj leti ustrezne 
prakse na delovno -mesto

tehnologa projektanta 
— elektroenergetika

v ¡investicijškem področju združenega podjetja Iskra 
v Ljubljani.
P o n  u d-b e pošljite do S. 10. 1966 na .naslov: .Zdru
ženo .podjetje ISKRA KRANJ — -’Organizacijsko- 
kadrovško področje Kranj, Kidričeva 40.

mi jsmo začeli v tem letu so s tem nastali težki .proble-
graditi prve objekte. Kredit
na pogodba ja bila .-sklenje
na šele sredi leta 1964, ven
dar je normalno financiranje 
teklo le nekaj mesecev ,že‘ 
jeseni istega leta se je pla
čevanje računov za investi
cijska dela ustavilo na vseh 
objektih in kot posledica te
ga .eo bile prekinitve del -na 
gradbiščih še pred koncem 
leta 1964 in ustavitev nadalj
njih ' ndbav domače opreme.

V letu 1965 so tekla, grad
bena dela le na objektu to
varne polprevodnikov v Trbo
vljah, medtem ko je  dobava 
uvozne opreme za vse naše 
tovarne potekala z /znatnimi

mi nove razporeditve vseh 
proizvodnih -enot v obstoje
čih, zgrajenih in nedograje
nih objektih, vendar se nam 
je pred kratkim posrečilo do
seči tak sporazum, da bodo 
vsi obrati našli sicer skrom
no, a vendarle svojo streho 
ped Iskrino * zvezdo.

Kolikšna so za letošnji 
delež investiranja zagotovlje
na finančna sredstva in za 
katere objekte bodo uporab
ljena ?
i Splošna gospodarska banka 
je za letošnje leto prvotno 
obljubljala 4,5 milijarde S 
Din, kasneje pa je . glede na

ovirami in zakasnitvami, k i splošni finančni položaj svojo 
so bile posledica nepravočas- oiblj-ubo Zmanjševala na '4,2, 
nega plačevanja akreditivov kasneje na '3,9 in prav v zad-
in  carine.

¡Podoben je bil tudi polo
žaj v prvem polletju-letoš
njega ¡leta. Splošna gospodar- 
ksa banka je  v tem času re
alizirala precej stairih ob
veznosti, odobritev za nada
ljevanje nedokončanih objek
tov v “Šiški je pa -dala šele 
fdKja.

Manes lahko rečemo, da je 
'—z. ./gledano »skozi finančna 
očala« — -realizirano cca 79*% 
od celotne dinarske vrednosti 
nakonstEukcije medtem, ko 
je od odobrene uvozne opre
me dobavljeno, 80 %.

njem času na 3,5 -milijarde S 
din. To je, /glede ha 1,8 mili
jarde S din neporavnanih 
obveznosti iz preteklega;letai, 
odločno premalo, da bi poleg 
plačil v zvezi z uvozno opre
mo (avansi, akreditivi in ca
rina) jn novih dajatev (10 % 
pologa, 2,5 % in 2 % prispev
kov za energetiko) ter te
čajnih "razlik rn -refundacij, 
še kaj prida ostalo za nada
ljevanje'.gradenj in za naba
vo domače opreme v večjem 
obsegu. '

Kljub temu pa predvideva-

Komunisti PSO o perečih problemih
Kljub sorazmerno precej š- Opozoril je tudi, na to, da bo 1. osnovna organizacija ZK 

njemu številu službeno odsot- morala biti /PSO pri sklepa- apelira na samoupravne or
nih članov ZK PSO se je nju 'novih pogodb s tovarna- gane PSO in njenih delovnih 
13. septembra zbralo kar lepo mi ZP bolj previdna in bo enot, ¡kakor ¡tudi na vse člane 
število članov, da bi se -pego- morala temeljito preceniti delovnega kolektiva, da je 

/tarili o ¡najbolj perečih pro- možnosti za izvršitev prevze- treba obveznosti iz sanacij- 
blemih prodajno-servisne -or- tih obveznosti, “ker s tem škega programa 'izpolnjevati 
ganizacije. Na dnevnem redu PSO prevzema tudi odgovor- dosledno in -z vso 'resnostjo, 
so imeli obravnavo o izvaja- nost za likvidnost organiza- 2. partijske' grupe v delov- 
nju sanacijskega programa, cij ZP. nih -enotah naj se takoj .,se-
o obratovalnih sredstvih in V razpravi so nato člani stanejo in razpravljajo o rno-
o likvidaciji starega žiro ra- ZK ugotavljali, da že v sa- stanjih -problemih v  -enetfi in
čuna.  , mem začetku PSO ni. imela določijo obveznosti in naloge

Informacije o izvajanju sa- na razpolago zadostna obra- posameznikov pri izvrseva-
nacijskega načrta združenega tovalna sredstva za normal- nju sanacijskega načrta, 
podjetja, oz. PSO, ¡je pred no poslovanje,^ da končno 3 pjj tem naj vodstva par- 
razpravo dal pomočnik direk- tudi izpolnjevanje sanacijske- tjjskih grup v DE opozorijo 
torja PSO tov. Jože Cvar, ki ga .programa še ne zagotavlja komuniste, da so je-ti indivi- 
je v svojih izvajanjih pouda- pogojev za normalno pošlo- odgovorni “za svoje
ril, da PSO kot oelota ne iz- vanje, da bi servisu marali dej0 ;n vplivanje na sodelav- 
polnjiije sanacijskega pro- zagotoviti razširjeno repro- ce pri -reševanju "vseh zalrtev- 
grama po predvideni dinami- dukoijo, ker sicer bo le-ta -palog sanacijskega na-' 
ki. Zlasti problematične'So prisiljen zmanjševati obseg črta;
pri tem zaloge razreda 6 in svojih uslug, s čimer pa se 4 ' Qvno -e taet>a j,regle- 
zaloge industrijskih proda- bo nujno zmanjšala tudi moz- . Ppoložaj gjede nadaljnje- 
jaln. Težave p n  zmanjševa- post .za ¡plasman določenih poslovanja PSO v seda
nju teh zalog pa predstavlja izdelkov zaradi, neorgamzira- jihJ;jn ob prevzetih
njihova neprimerna Struktu- ne servisne mreže. obveznostih za letošnje' leto,
ra. Zelo resno vprašanje so V razpravo je posegel tudi kakor tudi -o možnostih za 
tudi obratovalna sredstva, ki direktor ¡PSO tov. Metod Ro- izvrševanje obveznosti PSO 
jih je na primer ob koncu tar, ki je naglasil, da morajo feot celote .„"b takšnih pogo 
julija PSO vezala okrog 3 mi- biti .člani ZK živo zainteresi- tudi ^ prihodnjem ¡letu. 
lijarde več, kot pa so zna- rani za .reševanje vseh pere- ' .
šala planska predvidevanja, čih problemov PSO. Njihova Komunisti PSO so tudi

Tov. Cvar je  nadalje opo- dolžnost je, da  bodo zainte- sklenili da se bodo pogosteje 
zori! člane ZK na to, da ima sesipali za to  slehernega člana sestajali In dosledno zasledo- 
PSO v zalogah gotovih izdel- kolektiva, kajti le od dela vali izpolnjevanje obveznosti 
kov .za 1,6 milijarde .preveč celotnega kolektiva je odvi- in reševanje vsčh problemov, 
vezanih "sredstev, pri kupcih san uspeh ¿pri ¡reševanju .teh ki jih ustvarjajo nenormalni 
pa  čelo za 5,4 milifarde starih ključnih problemov PSO. pogoji za solidno poslovanje 
dinarjev, kar nedvomno po- Konferenca ie po ra-nravi prodaj no-servisne prganiza-

mo dokončanje ndkaterlh naj- meni -zelo "resen problem, sprejela naslednic, sklene: r.iie.



S seje sindikalnega odbora ZP
Preveč nekurantnih izdelkov na zalogi — Likvidacijo starega 
žiro računa je treba pospešiti — Ekonomika — glavni cilj inte

gracije — »Počitniška skupnost« — dohodkovna enota
Sindikalni odbor ZP — Iskra je imel 22. septembra svo- okviru možnosti začne takoj, 
jo redno sejo. Na dnevnem redu je imel med drugim pol- kamor vsekakor spada izva- 
Jetne rezultate ZP, oziroma posameznih organizacij. Janje sanacijskega načrta in

dobro gospodarjenje v vseh
Iz poročila predsednika,'in nanaša na organizacije z ne— organizacij ah združenega 

drugih članov odbora je bilo gativno bilanco, dosledno iz- podjetja.
najbolj poudarjeno stanje vajati in stalno zasledovati Sindikalni odbor ZP je raž- 
nekaterih organizacij, ki de— njihove finančne rezultate, pravljal tudi o integraciji
lajo prek plana nekurantrie Kjer ni pozitivnih izgledov, _ r iz  — R. Cajavoc.
proizvode na zalogo, s tem pa je treba poseči v gospo- Trenutno se intenzivno dela 
pa vežejo že tako skromna darjenje s prisilno upravo. v ustreznih komisijah, ki pri- 
financna sredstva Prodajmo Problem v zvezi z Avtoma- pravljajo materiale za samo— 
servisne organizacije. Na ta cijo, ki je po sklepu UO ZP upravne in pravne organe 
način se hromi proizvodnja v likvidaciji, je treba dosled- omenjenih podjetij. Cilj 
v  ostalih organizacijah, ki iz- no razčistiti in krivce pri- predstbječe integracije je 
delujejo iskano kurantno merno kaznoviiti. ekonomski računi Integrirali
blago. - /  ŽeleznikiJ Majo vefflce ' ie- se bomo, če bo to podprla

Ponovno se ugotavlja, da žave s prodajo svoje proiz- ekonomika. Razumljivo je, da 
je glavni problem trg in ne vodnje, imajo mnogo zalog, se mora končno pokazati 
proizvodnja. Perspektivo ima- razpoloženje delavcev pa je ekonomski interes po inte- 
jo le oni proizvodi, ki irhajo slabo, saj zadnje čase preje- graciji, če bodo vsi instru- 
dobro tržišče, vse ostale pro- majo znižane OD. Sedaj in- menti, organizacija itd. pra- 
izvode pa je treba čimprej tenzivno iščejo nove kupce, vilno usmerjeni k hitrejšemu 
nehati izdelovati. Organizaci- , Prav bi bilo, da bi to inten- ekonomskemu vzponu 
je morajo biti dovolj elaštič- zivnost že prej pokazali, ko 
ne, da same ustavijo pravo- jim prodaja ni delala toliko; 
časno nekurantno proizvod- težav; Delavci niso krivi, da 
njo, istočasno pa začno s pro- njihov artikel" ne gre v pro
izvodnjo novega artikla, ki je dajo, posledice (nizki OD) 
iskan na tržišču. pa morajo sami nositi!?

Nadalje je bilo ugotovlje- Zaključek’k tej-razpravi je 
no, da se je proizvodnja po- bil takle: do konca leta je 
večala'za 30% pri 6% manj treba napeti vse sile, da 
zaposlenih kot v lanskem le- poslovno leto 1966 čim 'ugod- 
tu. To je vsekakor pozitiven nejše zaključimo, 
premik. Stari žiro račun je velik

PSO in posamezne tovarne kamen spotike v ZP — Iskra, 
imajo precejšnje zaloge. Da Vsi moramo težiti za tem, pravlja pogodba za sodelova- 
bi se te zaloge znižale, so v da se/likvidacija čim prej nje e turističnim podjStjem 
PSO sprejeli stimulativni doseže. Dejstvo jej da so vse Kompas. Predvideva se več- 
pravilnik za prodajo neku- variante, la so bile predlože- ja ¿^edba naših domov (Du- 
rantnega blaga. Zadevno pri- ne samoupravnim organom ai otok, Trenta) od strani

Pri obravnavi o počitniških 
domovih »Iskre«, kjer je o 
stanju poročal upravnik tov. 
Lap, je bilo ugotovljeno, da 
je  »Počitniška skupnost« do
hodkovna enota, kar bo nujno 
pozitivno vplivalo na vse za
poslene v tej eiroti, p-ri njiho
vem delu. V letošnji sezoni 
so 75 % kapacitet domov za
sedli člani ZP, ostalo pa zu
nanji gosti. S 

Za prihodnje leto se pri

žene in dekleta se ne uveljavljajo samo pri montažnih dej 
lih, pač pa tudi v produkciji (na sliki: v produkciji otoške 
tovarne) jf

0 izvajanju sanacijskega načrta 
v i.  polletju

Na zadnji seji UO podjetja drži, je UO naročil finančne 
so člani med drugim raz- mu področju, da po pred«

- , . . , , . I  -----, ------ j— , ----------—— pravljaJi tudi o izvajanju kednih ugotovitvah poda
čakujemo dobre rezultate. ZP, praktično neizvedljive! Cehov in drugih. v  teku so «anaeriskeva načrta za raz- ustrezno obvestilo na delaV-
PSO nroaniriral za aritmij Tz mo m ,vinswia . . .  . sanacijskega naoria za raz , _______. „r,, , . . . lniz skern svetu ZP. ,dobje januar — junij 1966. ?

UO je prevzel ugotovitev go- Pri izvajanju sanacijskega 
spodarske komisije, da so načrta ZP naj še prvenstveno 
vezana sredstva pri kupcih angažirajo vse sile za sana- 
bolj prekoračena pri organi- cijo predvsem kupcev in

PSO je organiziral za gotove Iz vse debate se je izluščilo tudi drugi razgovori, tako da 
proizvode tudi individualno to, da se .grad, ki so se de- v in tudi že letos, kot
prodajo. Storjeno je mnogo lali več let, ne dajo popravi- se g0v0rj; ne bo »Počitniška 
ukrepov, da se stanje zalog ti v enem letu, posebno pa skupnost« poslovala z izgubo, 
gotovih izdelkov čimprej zni- ne ob istočasnem izvajanju izven sezone daje »Počitni-

. . .  . . . . .  . gospodarske reforme m reže- škrTskupnost« svoje kapaci- žacijato, ki imajo lastno pro- razreda 6. To je prioriteto*
^  problemov, fa eo v^ZP. tete članom ZB in bolnikom daj0; ¡¡¡¡¡g prj p so  (upošteva- naloga finančnega področja

pod ugodnejšimi pogoji, zato je razmerja med- doseženimi in finančnih sektorjev orga-
je  prav, da se teh ugodnosti . fakturiranimi- realizacijami), nizacij. Na prihodnji obrav-' 
poslužujejo naše organizacije V kolikor ta ugotovitev gle- navi sanacijskega načrta ZP 
in seveda tudi posamezniki, de lastne prodaje v Tovarni za avgust pa naj bodo zaloge

Janez avtodzdelkov Nova Gorica !ne na razredu 6 izkazane po or
ganizacijah s tem, da se ne-' 
idoči izdelki posebej prika
žejo. Komisija, ki pripravlja 
predloge za ekonomske 
ukrepe po organizacijah v 
primeru neizvajanja sanacij
skega načrta, naj posveti po
sebno pozornost ukrepom za 
sanacijo poslovanja PSO.

Udaril, da je treba sklep DS Nujno je, da se proces likvi- 
in UO ZP — Iskra, ki se dači je  starega žiro računa v

Člani ZB so letovali 
v

Od 31. VIII. do 10. IX. je v ne igre in šalo, saj so se ok- 
Počitniškem domu »Iskra« v rog skupine zbirali in zaba- 
Poreču letovalo 30 članov ZB vali tudi ostali gosti pa pla- 
tovarne »Elektromehanika« ži. Posebno zanimiva je bila 
Kranj, ki jih je izbrala soci- šola za neplavalce na zračni 
alno zdravstvena komisija pri blazini (norma 10 metrov od 
sindikalni podružnici po kri- obale, globina vode do pasu) 
teriju zdravstveno ogroženih kjer se je posebno izkazala 
in socialno šibkih članov. tov. Minka. Za zaključek leto- 

Skupino je vodil tov. Mi-ro vanja so člani -ZB organizirali 
Mihovec, nastanjeni pa so poslovilni “večer, kamor so
hali v Počitniškem "domu povabili prizadevno upravni- 
»Iskre« v Poreču. Hrana, po- 90, vse osebje počitniškega 
strežba in odnos osebja v do- čoma in tudi predstavnike 
mu je vredna vse pohvale. Cehov iz Prage 
Vreme je bilo skupini naklo- Za razumevanje se člani 
njeno, saj je bilo vseh 10 dni ZB ponovno zahvaljujejo sa- 
iepo in toplo. Cele dneve so moupravnim organom v to- 
preživeli na plaži, v. vodi in vami, ki so omogočili 10 
sončenju.. Navezali so prija- osvežujočih dni bivanja v 
teljske stike s Cehi iz Prage Poreču, predvsem pa so bili 
in izmenjavali delovne izkuš- zadovoljni tisti, ki so prvič 
nje iz delovnih kolektivov na v svojem življenju videli na- 
Ceškem in pri nas. Preskrb- še morje, 
ljeno je bilo tudi za družab- K. F.

Primerjava c 
proizvodnje Z

isemi 
P 19

mesečne
65-1986

Tovarna 1965 1966 %
ELEKTROMEHANIKA 89.909 122279 136,0
ELEMENTI 39.185 42.927 109,5
AVTOMATIKA 34.056 47.381 139,1
SPREJEMNIKI 21.248 24.761 116,5
APARATI 22.913 33.620 146,7
AVTOIZDELKI 47.165 56.243 119,2
ELEKTROMOTORJI 12.328 13.385 108,6
NAPRAVE 6.461 15.376 238,0
ELEKTRONIKA 9.219 9.624 104,4
KONDENZATORJI 13.303 19.115 143,7
INSTRUMENTI 9523 9.992 104,9
POLPREVODNIKI 8.930 9.820 110,0
USMERNIKI 8.088 7.600 94,0
MIKRON 2.849 4.097 143,8

S k u p a j 325.177 416.220 128,0

UO je priporočal vsemi 
organizacijam ZP, da v teku 
septembra pri pristojnih krew 
elitnih bankah -vložijo zahtev
ke o ■povečanju stalnih virov 
obratnih sredstev za leto 
1967. S kopijo zahtevka p* 
naj organizacije . obveete f i
nančno področje ZP. UO je 
sprejel sklep, naj se na eni 
izmed prvih sej UO ZP 
obravnava kot posebna točka 
problematika PSO. Na sejo 
so povabljeni tudi predstav
niki PSO (-direktor in račtR 
¡noVodja) kjer naj podajo iir  
čipno poročilo o ukrepih za 
izvajanje sanacijskega na
črta.



Obisk y  Žužemberku 
in Šentjerneju

V dnevniku Delo je  bil 6. Sega kakor tudi tujega trži- 
eeptembra objavljen članek šča.
pod naslovom »Neurejeni Zastavljajo si tudi vpraša- 
odnoei v Iskrinih tovarnah«, nje, čigava je sploh ta to- 
b podnaslovom »Sredstva se vama feritov v izgradnji. Za- 
p rd iv a jo iz enega v  drugi ob- kaj jo morajo prav obrati, 
rat brez obveznega vračila«, tovarne elementov zalagati s 

Da bi Zvedeli kaj več, o sredstvi itd. Vsa ta vpraša- 
problemih, ki tarejo obrate n ja bi morali sproti reševati 
v  tovarni elementov, so 14. t. saj obstaja vodstvo tovarne 
m. otiiskali obrata v Zužem- v izgradnji, ki je dolžno te 
berkir in Šentjerneju pred- stvari jasno tolmačiti. Pre- 
eednik RO sindikata industri- malo tudi, poznajo ysebino 
jé  in rudarstva Slovenije, samoupravnih aktov tovarne, 
tov. idže Globačnik, predsed- kjer so jasno določene dolž
nik sindikalnega odbora ZP' nosti in pravice obratov, to- 
Isikra, tov. Franc Hutter in varne itd. Ce bi yéi delali 
predsednik sindikata tovarne po statutu, ki so ga sami na- 
eiementov, tov. Alojz Ladiha, pravili -in, r potrdili, “bi bilo 

Prva' kritična pripomba, ki mnogo manj nesoglasij. , 
so jo dali v Zežemberku, je Najbolj boleče v obratu 
bila na račun izvajanja dolo- žužemberk pa je njihovo ob
e t  statuta, tovarne, in sicer- stoječe stanje, ko; imajo pri 
Zlasti tedaj, ko odločajo o 360 zaposlenih minimalna čs- 
ustvarjenih sredstvih posa- no-vna sredstva, katera jim ne' 
meznega obrata. Trdili eo, da zagotavljajo nobene perspek- 
DS tovarne prej razpravlja tive..
o njihovih sredstvih kot pa V Žužemberku še lega za«

Tesho strokovno sodelovanje — Tbvarna in razvoj— že kaže pozitivne rezultate. Tako 
menijo v '»Elektromehaniki«. Na sliki: strokovni razgovor o problemih v ATN: inž. Alek
sander Mihev (Razvoj), inž. Jože Unk šef ATN in Vinko Šarabon iz gosp. sektorja ATN

obratni DS, kar pa bi mo« 
ralo biti prav obratno.

Materiale za DS dobijo že
lo pozno, tako da jih člani 
DS ne: morejo preštudirati, 
oz. o njih razpravljati v obra
tu  in tako zavzeti gotova sta-

Prenos TV programa v barvah
Zadnja prireditev na Go- razstavljal ci. Poleg „teh pa še j ah ter ne

novi: »Epsylon Industries splošne rabe.
itd- in »Hethkit« iz Anglije, Izmed elementov

na proizvodih

zedajo, zato so njihove zah« 
teve -po modernizaciji pro
izvodnje — avtomatizaciji 
povsem upravičene. Ce bi v 
3 letih .lahko uporabili polo
vico ustvarjenih sredstev-za .spodarskem razstavišču v
modernizacijo svojega obrata, Ljubljani bo tudi lotos tra- n ta  m »netftKit« iz Anglije,; Izmed elementov si bodo 

lišča. Najbolj boleče pa - je bi tako po kvaliteti,-kakor tu— dicionalni sejem oziroma »Compagnie Française Tele- obiskovalci lahko ogledali ce—-
to, da se'ddtekajo njihova di obsegu proizvodnje in ce- kot so ga sedaj upravičeno vision« iz Pariza, »Medica! j0fni .eoriiment plastnih upo-
ustvarjena finančna sredstva ni na svetovnem tržišču, lati- preimenovali - razstava Than« iz Torina,- »Kohiplex« *■ o v, raznih vrst kondenzator— :
v druge obrate, brez pred— ko poslovali z do-bickom. elektronike. V dneh od 4. do iz Budimpešte. »Control Da— jov, feritôy, magnetov, poten— i
hodnega dogovora —- pogodb V Šentjerneju-je tekel raz- 9- oktobra bo predstavilo svo- ta- East Europe« iz Frank- ciometrov, germanij c vih in 
— o načinu vračila. govor v

O tovarni feritov v izgrad- ip zdrave

j-  - —— - ---------- — j---------------------- - — --------------------x  -------- ciuineu uv, gei iiiainje v-iu J,11
duhu razumevanja je eksponate okrog 100 pod je- furta, »Dr. J. und H. Kraut- silicijevih diod, zvočnikov(; 
pomoči drug dru- tij iz, .15. držav. m sicer-: An- kramer« iz Kolna, »Ampex« ih selenskih stavkov, tranzistor-

imajo zelo slabo mnenje ge-mu, na ekonomskih odno- glije, Avstrije, Belgije,- Ce- »Robinco« iz Švice.nji . i ....  ■ ■ ■ ■  ..... . ... .
in ne vidijo izgledov za njeno sih in na osnovi obstoječega škoslovaške, Danske, Franci 
rentabilno poslovanje. Našte- statuta. Poudarili so, da so je, Italije, Japonske, Madžar- 
li so tudi glavne pomamj- kolektivi obratov premalo ob- 
kljivosti katere ima po nji- jektivno obveščeni o posa- 
hovem mnenju ta tovarna: meznih zadevah v okviru to- 
nedodelana tehnologija*, ne- varne kair povzroča nezado- 
enotriost med strokovnim /voljstvo. 
kadrom ter vprašanje doma- —S

’ jev-, žarnic ' (razen • âvtomobil-

udeležili vsi lanskoletni tuji

Tribuna mladih

Domači. razstavljale! bodo skih in tudi mikroelementov, . 
. , , __ . seveda kot vsako leto vsi od posameznih tovarn bo

ške, Holandske, ZDA, Zvez- znani proizvajalci, med nji- Ao razstavili Železniki pri- 
ne nemške republike, Demo- mi tudi naše podjetje v okvi- bližno 30 vrst malih motor- 
kraticne republike Nemčije, ru poslovnega sodelovanja s jev — zvečine tistih ki jih 
Švice in naše države. podjetjema »RIZ« in »Rudi proizvajajo za izvoz’ Otoče

Letošnje razstave se bodo Cajavec«. komplet kazalčnih' instru-
Kot javlja uprava Gospo- mentov novih oblik kot so 

darskega razstavišča bo tu- voltmetri, ampermetri, ohm-' 
di letos težišče na profesdo- metri; vatmetri, termometri.' 
nalni elektroniki, za pov- ATN kranjske tovačne bo 
prečnega razstavljalca pa bo razstavila direktonsko-sekre- 
morda najzanimivejši prenos tarsko napravo v novi zuna- 
televizijskega programa v nji obliki, novo zasebno: 
barvah, ki ga bo oskrbela SATC 4/30,' kabinski telefon- 
tovarna Philips iz Holandije, ski posrednik 10 / 10 , stare ' te- 

Naše ZP bo razstavljalo' v lefonske aparate v različnih 
že barvah itd. Kranjska tovarna, 

omenjenima partnerjema po- po razstavila s področja ki- 
slovnega sodelovanja na noakustike izpopolnjen tip 
skupnem prostoru 364 m2, registrofona, kinoprojektor za 
Čistega razstavnega prosto- 16 mm film KO 7 z okrovom

Prireditev »Tribuna mla- da ničesar ni in predvsem, pa tudi kakšna dobra zborna
dih«, ki je bila v .preteklih kje so bili tisti, ki ob vsaki popevka ne bi bila odveč,
letih v »Elektromehaniki« priliki (kadar so prizadeti) Prepričan sem, da je dovolj
skoraj vsak mesec, po neka- pravijo, da so premalo infor- dobrih glasov v naši »Iskri«,
terih tovarnah pa le občasno, mirani? Tov direktor, bi jim ki bi na večerih »Tribuna H H  ^
je zaradi finančnih zaprek v lahko odgovarjal na mnpga mladih» lahko čudovito pope- B eku ono
lanski jeseni in letošnji po- vprašanja. Pravijo, da je  mla- ®tnli »svoj« večer. Hoteti in p
mladi skoraj zamrla. Prav dih v »Elektromehaniki« čez zop-čt hoteti! Zakaj bi samo
razveseljivo pa je, da so že 1000, borih 5 % od teh, pa je poslušali, zakaj ne bi v čim
v prvih dneh letošnje jeseni, menilo, da bo koristno in večjem številu tudi sami so-
v  mesecu ki je odprl vrata hkrati tudi prijetno/če pride- delovali?! - ‘ ra bo približno 300 m* U  pre- iz umetne snovi, stereofonski
šol m kulturnih hramov, pri- jo na »Tribuno mladih«. ^ i ^ v r n e m  k drugemu de- a?tali del bo' rezeftnra/ ^  transistorizirani ojačevalnik
pravda prvi večer »Tribuna Program se je kljub temu ^  ve.cer; Igrab s° komercialo. Večino razstav- 2  x 6 vatov, dvoje mterfon-
mladih«, ki naj bi bil po odvijal po načrtu, pogovora z m pihali. Lepo m prav. Mlad prostora, oz. nad dve sfcih govornih mest ih seveda
mnenju tovarniškega komde- direktorji ni bilo, kar je bilo ckivek se.mora razvedriti (tu-, bodo’ zavieli. naii tudi novi. 8 mm kinoprojek-
ja mladine uvod v cim širšo ob tako minimalni udeležbi starejšim ne škoduje!), - 
aktivnost mladih. - tudi razumljivo. Recitator vendar sem se začudil; tudi

Lepaki- in ozvočenje so na»' Vlado Guna in pevci so s tu ni bilo veliko udeležencev, 
znanjali lep pro-gram: 1 . go- svojim programom zadovolji- vsaj do 22 . ure je bilo več 
vor direktorja tovarne o go- li. prav pa bi bilo, da bi v bo- k°t dovolj prostora. Tov. 
spodarjenju. in odgovori na doče povezava tekla po mo- Henrik Peternelj, predsednik 
vprašanja; 2. Pesmi in recita- dernejšem načinu, pesmi, in mladine nii J e  dejal ob 19.25

eksponati — delež obeh pod- tor KA 11. Obrat stikal bo 
jetij ,RIZ« in »Rudi čajavec« razstavil pomembnejše proiz- 
bo torej sorazmerno skro- vode industrijske, instalacij- 
men. ' ske in žerjavne stikalne teh

nike.Za razliko od lani ekspo
nati ne bodo razstavljani

cija; 3. Družabni večer. Za- in recitacija pa naj bi bile uri oz. prod začetkom: »Ne ®kapno p° panogah, marveč
četek ob 19. uri v dvorani vsebinsko bližje. Všeč bi mi Yem> kako da jih ni. Oblju-
delavskega ! samoupravljanja bilo tudi to, da bi iz,..vrst- bili s<> mnogi, lepakov je bi-
v Kranju. # mladih pridobili več recita- lo dovolj

Namen je bil lep in gre tor jev, ki bi za soliden na- ~  Pa vendar...
vodstvu mladine vsa pohvala, stop prav gotovo dobili po-
toda ko je ura kazala čas za- moč v Prešernovem gledali- 
oetka, je bilo zbranih le 42 ščd. Mladi bi lahko imeli^tu- 
pdslušalcev oz. kasneje jih je di svoj pevski zbor oz. kvin

ločeno. Vsako podjetje bo 
imelo svoj razstavni in ko-

ozvočili smo tudi mercialni P'rostor za Poslov- 
Ni prave -ne razg°vore.

Horjulska tovarna se je od
ločila za razstavo šolskega 
kompleta,, grupe instrumen
tov za popravilo radijskih 
sprejemnikov in posebej tele
vizorjev ter TV tester MA

zavesti« — je nekdo dejal. Komisija za sejme, ki jo 4950.
Morda; ima prav, morda pa sestavljajo zvečine predstav- Pržanška tovarna bo raz-
tudi ne. Morda je kriv le iep niki PSO in ZZA se je odlo- stavila, stereofonski transi-
sobotni večer__? Kdo ve? čila, da bo imel naš letošnji storizirani gramofon v dveh

prišlo še 10. Kje je zavest tet ali oktet, ki bi sčasoma Sicer pa: naslednja »Tribuna nastop na razstavi poudarek izvedbah. Sežana pa samo
mladih? Kje so tisti, ki pra- posegel tudi "V mednarodno mladih« bo odpravila vse na prikazu elektronskih ele- nove radijske sprejemnike
vi jo da je v Kranju dolgčas, zakladnico narodnih pesmi, divome in upam v prid mladih, mentov in novih konstrukci- (Dalje na 6- strani)



nirinau - most med In
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Indiji, Bulat jugoslovanski 
konzul v Bombayu in števil
ni- poslaniki _ predvsem arab
sko govorečih držav.

Ze začetek slovesnosti 'je 
bil zelo zanimiv. Najprej je 
bila nekaka skupna molitev, 
ki jo je pričel poglavar ver
ske skupnosti dr. Syedna, 
nato so se zvrstili na govor
niškem odru direktor Bhat, 
predsednik vlade Naik, am
basador dr. Uvalič, nato nek 
član indijskega parlamenta, 
kot predzadnji sem govoril 
jaz in kot zadnji predsednik 
republike dr. Radakrišnan.

'Predsednik T ep u b lik e  je v 
kratkem nagovoru pozdravil 
navzoče pri otvoritvi nove

tovarne in jo označil kot pri
mer dobrega sodelovanja med 
Jugoslavijo in Indijo.

Navzoči so si nato ogledali 
celotno proizvodnjo v tovar
ni in še posebej izdelke — 
sestavne dele ter tudi Sorti
ment elektronskih merilnih 
instrumentov, ki jih bo pred
vidoma tovarna izdelovala na 
podlagi naše licence z našimi 
stroji in pri nas priučenimi 
strokovnjaki.

Obisk v Indiji ste verjetno 
izkoristili tudi za razgovore 
o nadaljnjem sodelovanju z 
omenjeno družbo in prispe
vali zainteresiranim naše iz

kušnje pri razvoju elektro 
nike, ali ne?

Za naslednji inženiring 
elektronskih merilnih instru
mentov se bomo dokončno 
pomenili čez kakih mesec dni 
v Ljubljani, ko bo prišla k 
nam delegacija družbe. Na 
zaključnem večeru sem „od
prl probleme glede televizije 
in radia. Poudaril sem veli
ko-' odvisnost teh panog od 
proizvodnje sestavnih delov 
in opozoril na bližnji silen 
razmah televizije. Mesta kot 
Bombay s 4 milijoni prebi
valcev, - Kalkuta, Delhi itd. 
bodo ogromen potencialni po
trošnik elektronskih elemen
tov in pametno., j e, da se no
va tovarna pripravi na bliž- 
■njo in neizogibno ekspanzijo: 

Z izgradnjo nove tovarne

sem opozoril "predstavnike 
družbe o nujnosti organiza
cije razvoja v tovarni in  
oskrbi tovarne z  reprodukcij
skim -materialom ter ne na
vsezadnje študiju kadrov. Le
ti bodo sposobni tovarno teh
nološko in z novimi kon
strukcijami razvijati po so
dobnih načelih ekonomske

rentabilnosti in hitre amor
tizacije.

"Ob koncu se  je  generalni 
direktor tovarne g.^Bhat za
hvalil za moj obisk in želel, 
da bi še vnaprej obstajalo 
tako plodno sodelovanje med 
družbo ASIAN' ELECTRO
NICS in .našo .’Iskro.

Marjan Kralj

renos TV programa v barvah
(Nadaljevanje s 5. strani) 

TRIGLAV 66 in  izvozne vr
ste KÖLN, FREIBURG, SNT 
290 UKV ter TV konverter.

Tovarna elektronskih na
prav bo tudi sodelovala na  
razstavi in bo poslala napra-

vi VH 8 in KT 31 ter še ne
kaj drugih mobilnih in pre
nosnih sprejemno-oddajnih 
radijskih postaj.

Izmed novih konstrukcij bo 
razstavil ZZA naprave tako 
imenovane cenene avtomati-

R A Z P IS

» I S K R A «
TOVARNA ELEKTROTEHNIČNIH 
IN FINOMEHANIČNIH IZDELKOV 
KRANJ

Razpisna komisija razpisuje naslednji prosti vodilni 
delovni mesti:

ŠEF TEHNIČNIH SLUŽB 
Pogoji: Visoka ali višja tehniška šola strojne 

stroke z najmanj 5-letno prakso ali srednja tehniška 
šola strojne strdke z 10-letno prakso.

ŠEF OBRATA ŠTEVCEV 
Pogoji: Visoka ali višja tehniška šola elektro 

stroke (jaki tok) z  najmanj 5:Jetno prakso ali sred
nješolska izobrazba elektrostrdke z 1 0 -letno praikso.

Pismene ponudbe z dokazili o izobrazbi in opi
som dosedanjih zaposlitev naj kandidati pošljejo do 
24. 10.1956 na naslov:

RAZPISNA KOMISIJA TOVARNE «¿ISKRA« 
ELEKTROMEHANSKA KRANJ, SAVSKA LOKA 4. 
Kandidati bodo obveščeni o izbiri po razpisu 

do 4. 11. 1966.

RAZGLAS

» I S K R A «
TOVARNA ELEKTROTEHNIČNIH 
IN FINOMEHANIČNIH IZDELKOV 
KRANJ

razglaša naslednji delovni mesti:
ŠEF PANOGE KINO AKUSTIKE 
ŠEF PANOGE ROTACIJSKIH STROJEV 

Pogoji: 'Visoka ali višja tehniška šola strojne 
stroke z najmanj Metno prakso ali srednja teh
niška šola strojne stroke z 10-letno prakso.

ŠEFA PLANSKE SLUŽBE 
Pogoji: Ekonomska fakulteta z  najmanj 5-letno 

prakso ali srednja ekonomska šola z 10-letno prakso.
Pismene ponudbe z dokazili o strokovni izobraz

bi in dosedanjih zaposlitvah sprejema kadrovska 
služba »ISKRA« ELEKTROMEHANIKA Kranj,, Sav
ska loka 4 do 24-rTO. .1966.

Kadrovska komisija 
OBRATA STIKAL 

razglaša prosto delovno mesto
SAMOSTOJNI KONTROLOR VIC
■v tekoči kontroli .produkcije.

Pogoji: VK al: KV delavec strojne -stroke tin 
uspešno opravljeno poskusno delo.

Prijave sprejema Kadrovski oddelek ISKRA 
Kranj do 8. 10. 1966.

Pill

zacije kot so enota za reza
nje* navojev, vrtilna podajal- 
na miza, vibracijski dodajal- 
nik, naprava za pokositrenje 
peresnih stavkov nadalje no
vo prenosno ročno sprejem- 
no-oddajno postajo UKP 6, 
nov mornariški koncertni ra
dijski, sprejemnik- ADRIA
TIC, indikator motenj, igni- 
skop, telemehaiiSki sistem 
TME, indikator -vrtljajev, 
elektronsko tračno tehtnico z 
regulacijo pretoka materiala, 
napravo za. avtomatično do
ziranje v  kemični industriji 
itd.

V času razstave bodo orga
nizirali tudi strokovna posve
tovanja -o opremi za merje
nje in  samih električnih imer- 
jenjih, o kvaliteti in zanes
ljivosti elektronskih sestav
nih delov in  o obdelavi po
datkov. Na teh posvetovanjih 
hodo sodelovali tudi naši, 
strokovnjaki.
1 —K-f

Padla je pobuda, da bi ko
lektiv v Višnji gori obiskal 
Trst in njegove znamenitosti. 
Neverjetno hitro je dobršen 
del kolektiva sklenil to zami
sel uresničiti. Nekaj' dogovo
rov, 'ureditev potrebnih .for
malnosti in slednjič je 45 de
lavcev in  delavk z udobnim 
avtobusom podjetja . »Kom
pas« odpotovalo v Trst.

Udeleženci so bili z izletom 
zelo zadovoljni, k čemur je 
prispevalo svoje tu d i' lepo 
vreme in dobra organizacija 
izleta, \sakdo izmed njih je 
imel samo tri tisoč starih 
dinarjev stroškov za izlet, 
kajti 1.500 dinarjev je za po
sameznika prispevala sindi
kalna »organizacija v obratu.

Nikomur ni bilo žal, da se 
je za ta izlet odločil, nasprot
no — radi bi si kolektivno 
ogledali še marsikaj lepega, 
če bodo za to le dane možno
sti. S tem izletom pa  se je 
pokazalo, da so v Višnji gori 
kar dobri organizatorji in 
bomo tako morda spet kma
lu lahko zapisali, da so jo 
mahnili v ta ali oni kotiček 
naše domovine na izlet.

Izvlečki iz indijskega časopisja ob otvoritvi 
nove tovarne Asian Eleotronics itd

(Nadaljevanje z 2. strani)
strije ,naj se vsakdo zaveda prvenstveno dobrobiti 
naroda in blagostanja države, m naj me .gleda na 
svoj lastni interes.* "

Na otvoritvi je  bil navzoč, .tudi dr. R.Uvalic, jugo
slovanski ambasador v Jndiji, k i je .posebej v ta  
namen priletel z letalom iz BéHrija. Prav tako je 
bil navzoč g. Vladimir Logar, generalni direktor 
Iskre. Svečam otvoritvi so prisostvovali še dr. P. V. 
Cherian, guverner države Maharashtra in g.Shri V. 
P.. Naik, glavni minister iste države, ki je v svojem 
govoru dejal: »Tovarna bo služila obrambi države 
in ji želimo mnogo uspeha.»«

TIMES OF INDIA
Družba Asian Electronics je skupno z jugoslovan
skim podjetjem »Iskra« zgradila tovarno za proiz
vodnjo elektronskih sestavnih delov v rekordnem 
času devetih mesecev. Uprava 'dražbe je tudi že se
stavila naslednji program, ki bo zajemal proizvodnjo 
različnih elektronskih merilnih instrumentov. Pogla
vitni cilj 'tovarne je, da prihrani državi devize.

G. A. Bhat, glavni direktor družbe Asian Electro
nics, je pokazal predsedniku republike dr.tRadakriš- 
nanu vzorce sestavnih delov, ki so .jih že izdelali v 
tovarni v Thani.

FINANCIAL EXPRESS
Predsednik dr. Radakrišnan je  dejal, da pozdrav

lja Indija sodelovanje z vsemi državami in obsoja 
spore. Izrazil je svojo zahvalo Jugoslaviji za sode
lovanje z Indijo na tehnološkem in drugih področjih 
in  pristavil, da je Jugoslavija že mnogo let velika 
prijateljica Indije m ji pomaga na več načinov. In
d ija  je v preteklosti mnogo zaostajala vpogledu teh
nologije, §edaj pa se prebuja studi na področju zna»' 
hôsti. Kar zadeva sodelovanje .med podjetjem »Iskra« 
in družbo Asian Electronics, je predsednik dejal: 
»Moja edina željajje, da, bo ita projekt prosperiral.«

Jugoslovanski ambasador dr. Uvalič, je dejal, da je  
sodelovanje méa Jugoslâvijb in Indijo tako v eko
nomiki iri drugih področjih dokaz 'velikega prija
teljstva med obema deželama.

Minister G. Naik je dejal, da elektronska indu
strija nima samo splošnega pomena, marveč je na- 
ravnost življenjsko nujna za obrambo dežele..

Dr. Syedna Mohamed Burhanuddin, šef WawoocQ 
Bohra, Iri je tudi govoril na  otvoritvi, je .predlagal, 
da hi družba Asian Electronics ustanovila štipen
dijo za privabljanje mladih študentov iz dežel v 
razvoju .iz Afrike in Azije. Le-fi h i se šolali pred
vsem za panogo elektronske industrije.

Generalni direktor podjetja »Iskra« g. Logar je 
dejal, da je ustanovitev elektronske 'tovarne po
memben korak k razcvitu elektronike v Indiji. Za
gotovil je, da ho  »Iskra« še vnaprej pomagala Indiji 
pri razvoju elektronske 'industrije.

Dr. Najmuddin je  dejal, da je  nova tovarna 
opremljena za proizvodnjo 100 ‘milijonov keramič
nih telesc, ’20 milijonov -sortiranih plastnih uporov 
in 10  milijonov stirofleksnih kondenzatorjev. 

Opomba:
Izvlečkov iz indijskega časopisja, ki izhajajo v 

jezikih Urdu, Marathi in Gujarati nismo povzeli za
radi neznanja jezika.

O B V E S T IL O
TEČAJ TEHNIČNE ANGLEŠČINE IN NEMŠČI

NE razpisuje Zavod za tehnično izobraževanje -Ljub
ljana, Lepi pot 6 , tel. 22-270. Informacije in vpis 
dnevno od 7.00 do 14.00 ure; v torek in petek tudi 
od 14.00 do 17JO ure. Ob sobotah ni vpisa.



Izvlečki iz sklepov samoupravnih orga
nega pravnika v Elektrarne- upravni odbor pooblašča ko- 2. Za šefa obrata števcev
haniki, UNK ing. Jožeta, misijo, k i jo sestavljajo inž. — visoka ali višja tehnična
šefa obrata ATM v Elektro- Sila, dr. Gogala, Ce!|t>ulj. šola elektro stroke s 5-letno 
mehaniki, in KRALJIČ To- 9  Odgovorne službe naj praksa
ma finančnega svetovalca v analizirajo, kaj predstavlja — srednješolska izobrazba
finmicno-racunovodskem po- prenos opreme v tavamo, elektro stroke z 10 -letno pra-
drocju, Ljubljana. ter se pogovorijo z delavci kso

|  v » ™ « » » » ™ « ™ .  • @ V skladu s 15. členom
ga podjetja ugotavlja, da bi j _ jh«iwwm it»  «statuta 7 P 1  atlko<<; od? ° i ,bo pravilnika o delovnih razmer-
bil možen in učinkovit ukrep KKR., tcoavtt tmonn.«» “a osnovi podatkov.kakšno jjh upravnj odbor za

ISKRA' KRANJ imenuje v je mnenje delavcev in kako oraanizaciiske shižhe
notranjo arbitražo po pred- je z opremo ter finančnim s a organizacijske službe

SKLEPI 10. SEJE TJO 
(21; 9. 1966)
•  Upravni odbor združen e-

zoper organizacije, ki ne iz-

SKLEPI II. SEJE 
(13. 9. 1966)

UO

poinj^fejo sanacijskega nor U em ^  dS staRšče Za^da tov. JAKA VEHOTCA dose-
Črta, upoštevajoč dejstvo, da . ~ . _- . —- J , - . “  „  tonipir» m-iSIra doVriuuiti £p_

© UO je vzel na znanje 
sklepe 6. redne seje ODS 
Ker. kondenzatorji (1. 9. 1966) 
in v zveri s sklepom Ad., 2.j 
S; katerim se predlaga DS to,- 
vame odobritev študija in 

danjega vršilca, dolžnosti1'še- Povrnitev stroškov šolanja; za
nekatere delavce, sprejel nar 
slednji sklep:

. ___„„ jev Semič z  dne 22. 8. 1966 tovarni »Avtomatika« do 25. „ , B B iJe nsvajanje s a n a c i j a  na- a  uvedbo postopfca pred n0_ 9 l m  fa te službe,
tudi tranjp arbitražo zoper To- @ »iskra« tovarna, v Kra- ® Na Predlog Skupščine
rikreo imrave, tako J?“ ® elektf<>nskih naprav, nju Je letos praznovala *ft imPm,iA " rtrg°- UO zadolžuje splošno služr
kot predvideva 116 člen TZP Tovarno avloelektricnih iž- letnico svojega obstoja* Ker ^  odbor tov. Slavka Faturja, bo tovarne: da do 28: 9. 1966
ki pravi* ■ ’ t ê*kov *n Tovarno za elek- je omenjena tovarna ob tem *efa finančne službe za čl'a- zbere iz vseh obratov in služb

»Če organizacija v sestavu kroniko ’n, avtomatiko žara- praznovanju nagradila delav- “a gospodarske . delegacije 'tovarne podatke za deiaveej
Združenega podjetja ne izvr- ™ neizpolnjevanja pogodb, ce> ki so že dvajset let v Kranja, ki bo od 2. do 7. ok- ki bodo- v tem šolskem letu
Suje proizvodnih oz. drugih, „  tovariša: podjetju, je  upravni odbor tobra na obisku v angleškem študirali na kateri- koli šoiij
nn noSrfu iwdl«ria doTnče- KOŠOROK Rudija, diplomi- sklenil, ‘da se enako, kot v mestu OMham.po načrtu podjetja določe- ranega pravnika v PSO,nih gospodarsih nalog, « 1  o a t t t^ tATO!I r- ------~— **■ “— 1 9  ¿s*«*wss3& tmuuK j« «a
ne poravnava svojih, s pogod- s nosti nagradi tudi delavce predlog komisije za izobraže-
bo, statutom in zakonom t o -  v^maneno-raeu- Zavo[^ ’ .k i s ?  .že. vanje odobrii plačevanje šol-

v skladu s pravilnikom o izo- 
Ha braževanju delavcev, da bo?  Kranju- — na posebni Sveča- © Upravni odbor

UO predlog skupaj- obravna- 
...,.̂ ii I ___ - val in vsklacHI z razpeložjji*-

ločenih obveznosti: lahko i,' ““ WJ“* zaposleni v Iskri. Teh jubi- nine ter pravim to  št^ ijske- vimi sredstvi:
odredi delavski svet ZP v or- •  V zvezi z dopisom Tovar- lantov je: v Zavodu osem in ga dopusta po pravilniku o 
ganizaciji začasno upravo,« ne elektromotorjev glede ob- sicer: inž. Marjan Lavrenčič, izobcaževanJu, 44. ¿lanom ko- 

Generalni direktor ZP naj računa retencijske kvote Stane Abe, Vitomir Ferjan, lektiya 
bi bH pooblaščen, da zoper ugotavlja UO na osnovi por inž. Franc Sila, inž. Štefan 
organizacijo, za katero srna- ro&Ia direktorja finančno-ra- Sušnik, Leopold Milek, inž. 
tra  da je  ta ukrep nujen in čunovodskega področja, da Stanislav Jenko in Franc šu- 
utemcljen, poda prek uprav- tovarna pravočasno dobir šteršič. 
nega odbora ZP predlog za & od Nabavne organizacije 
ta  ukrep delavskemu svetu obračun tečajnih razlik za

■ f i n  -  — ~ — — u r * —  - — “ “ « ¡ ¡ g i f i j g B im
S K L E P I  
17. SEJE UO 
(19. septembra 1966),
Q Upravni odbor je spre-- 

po jel na znanje poročilo finanč-

2P, M o tem dokončno odloči. uvoz repromateriala; tečajne 
_  __ ^ razlike iz naslova retencijske•  uo. | £  ^rejem a poro- kvote bodo posredovane

črto o izvajanju sanacijske- do g  oktobra
ga načrta v PSO m smatra, ® .
da je PSO podvzela v zveri P »
■ tem vse ukrepe, ki so bili . • 1;UO >ZP odobrava dotaci-

jo druzbeno-političnim orga-̂
: Tn . ' . „ Qn nazaeijam ZP ISKRA g

•  UO zaaoizuj^ rau» 11- predlogu V višini 2,800.000.— ne službe o finančnem sta-
Bančno - računovodsko g din iz sredstev 10-milijon- nju tovarne na dan 19. 9.
dročje in organizacijsko- ske rezerv edviaeneJ v i 966.
S S f V ° S ’ g g ~ « »  P,Mm »  « .  .  Bp„ «
1966 podajo oceno samo
upravnim organom PSO 
In združenega podjetja, kak
šne so na podlagi izgledov o 
pridobitvi virov obratnih 
sredstev v podjetju ali od 
zunaj možnosti normalnega 
poslovanja PSO v letu 1967.
S tem v zvezi naj se ugotovi, 
rdi je sedanja ureditev eko-

SKLEPI 11. SEJE 
(13. 9. 1966),
© Upravni odbor predlaga,

nomskih odnosov na relaciji da se zaradi sanacije oddel- ^  
PSO in tovarne še nadalje ka za aktivne sestavne dele 
■možna ali pa je treba iskati seznanijo s finančno probie-

® Na željo- tov. Jožata Za
plotnika razrešuje imenovan 
nega UO dolžnosti predsed
nika komisije, za ugotavlja^ 
nje obratne škode ter istočas
no, imenuje za predsednika, 
te komisije tov.. Jožeta Ško
fiča iz tehničnih služb..

® Pri pregledu poročila o 
delu v podaljšanem delov
nem času za avgust je UO 
ugotovil, da je delo- v- podalj
šanem času, spet nekoliko pn- 
rastlo, zato naroča; odseku za. 
osebne, dohodke, da izdela 
primerjavo planiranih- in po- 

odbor potrjuje rabijenih nadur po posamez- 
proizvodni plan za oktober njb delavnih: enotah in obra- 
1966 v naslednjih vrednostih: tih.

— skupna proizvodnja
17,696.608 N din

— eksterna proizvodnja
16,833.991 N din 

@ Upravni odbor potrjuje 
cenik rezervnih^delov Za ro
tacijske stroje, merilno teh
niko, kinoakustiko in TIS

® UQ je. obravnaval gara
či!» o kvaliteti, naših izdelr 
kav,, k i ga je  podal vodja teh
nične službe tovarne ten po 
obširni razpravi sprejel nar 
slednje sklepe:.

1 . poostri naj se kontrola 
— mehanska in električna, 
večjo pozornost pa je potreb
no posvetiti, kontroli estet
skega izgleda naših izdelkov.;

2 . zasledovat*' in nadzoro
vati je potrebno tehnološki 
proces proizvodnje ter posa
mezne faze dela ih vztra
jati na doslednem izvajanju 
predpisanih tehnoloških po- 
stopfcov;

3. sistematično je treba 
pregledati že obstoječe teh-
(Dalje na 8. strani)

Cenik je bil izdelan
sporazumno s PSO in velja

v tej zvtezi nove ekonomske, matiko oddelka vsi sveti de- ^   ̂ oktobra dalje.
organizacijske, s tem pa tudi lovnih enot, ter da na poro- ® Upravni odbor je potrdil 
statutarne rešitve. čilo o stanju oddelka dajo osnutek pravilnika o stdmu-

Za izvedbo tega sklepa je svoje mnenje o nakazani po- laciji za znižanje zalog ma- 
osfebno zadolžen generalni KtoM in sanaciji, ter po svo- teriala in polizdelkov in ga 
direktor. jih možnostih prevzamejo del posreduje v razpravo delov-

0  UO ZP zadolžuje PSO, predvidenih finančnih obvez- nim enotam in obratom., 
da do konca oktobra tega nosti v obliki deleža obrat- Delovne; enote in obrati so 
leta razčisti in poda končni sredstev .za kritje pove- dolžni vse pripombe posre- 
predlog ukrepov za rešitev čarne nedokončane proizvod- dovati upravnemu odboru to- 
problematike zalog neku- nic omenjenega oddelka. varne do 26. septembra 1966, 
rantnih izdelkov, in to na ® UO potrdi izvajanje sa- © Upravni odbor daje de- 
osnovi razgovorov s tovar- nacijskega načrta v sklopu lavskemu svetu obrata stikal
nami. Zavoda za ohranitev v polvod- soglasje za dopolnitev siste-

® UO ZP spreminja svoj niške dejavnosti* Sektorju III matizacije delovnih mest, s 
sklep z dne 7. 9. 1966 točka 8) Pa naroča, ^da^ petmesečno pripombo, da se v ristemati- 
v tem smislu, da se zadteva zamudo izvajanja sanacijske- 2acy 0 vnesejo nekatere spre
glede obveznosti, ki izhajajo ga načrta doprinese do kan- meirtbe ki veljajo od 1  ok
l i  AG 5, predloži v rešitev ca prihodnjega leta. UO za- tobla daIje 
notranji arbitraži. dolžuje strokovne službe, da . ,. . . .

UO ZP predlaga delavske- pripravijo gradivo za obrav- •  Upravm odbor Potrjuje
navanje na svetih . delovnih razPisne pogoje za naslednji 
en^t. nezasedeni vodilni delovni

Upravni odbor bo v masti- -
prihodnjem mesecu obrav- tehničnih služb
naval poročilo o kadrovski _ visoka ali višja tehnična 

Pržan z dknie 6. 9. 1966 zo- problematiki ter bo istočasno šola strojne stroke z naj- 
per združeno podjetje glede razpravljal o vprašanju šti- manj 5-letno prakso 
obvez, ki izhajajo iž AG S, pendištov v  zavodu. Za reše- ■ — ate srednja tehnična šo- 
naslednje tovariše: vanje posameznih primerov la. strojne stroke z 10 -letno

ANČIK Mitjo,- diplomira- štipendistov do tega roka, pa prakso'

mu svetu ZP, da v skladu s 
členom 136 Statuta ZP IS
KRA KRANJ imenuje v no
tranjo arbitražo po pred
staviti tovarne Avtomatika

ZDRUŽENO PODJETJE »ISKRA« KRANJ 
‘ Organizacija:

Tovarna elementov za elektroniko
LJUBLJANA, Linhartova c. 35 
RAZPISNA KOMISIJA PRI 
UO TOVARNE IN ODS ORODJARNA

R A Z P I S U J E
delovno mesto za

vodjo obrata orodij, 
naprav in remonta

P o g o j i :
— visoka aii višja strokovna izobrazba s področja 
'  dejavnosti obrata s 3-letno ustrezno prakso,

— srednja strokovna izobrazba s področja dejavno
sti' obrata s 5-le.tno ustrezno prakso,

— visokokvalificirani delavec s področja dejavnosti 
obrata in 5-letno ustrezno, prakso

Po sprejemu na ošnovi razpisa ter določil Pravilni
ka o  delovnih raznierjih, mora kandidat opraviti 
2-mesečno poizkusna delo.
Rok za obvestilo o izidu razpisa je: po določilih Sta
tuta tovarne 8 dni od dneva poteka roka za prijavo. 
Osebni dohodek je zagotovljen po. Pravilniku o de
litvi osebnih dohodkov tovarne, *
Razpis; velja do 9. 10. 1966. Ponudbe, s kratkim življe
njepisom in- dokazilom o izpolnjevanju pogojev spre
jema kadrovsko soc. oddelek tovarne Ljubljana, 
Linhartova 35. do. vključno 9. 10 . 1966'.

J



ZB Iz »Elektromehanike«, ki so v septembru deset dni letovali v našem počitniškem

(Nadaljevanje s 7. strani) 
nološke predpise ter poiskati 
tiste, ki so najbolj ustrezni 
in, ki najbolj odgovarjajo na
šim zahtevam, oz. izboljšati 
že obstoječe'tehnološke pred
pise;

4 . posluževati se je potreb
no v večji meri tipske kon
trole v ZZA;

5 . naročati je treba takšne 
surovine in polizdelke, ki 
dajejo možnost za kvalitetne 
izdelke. V kolikor domača 
kvaliteta ne ustreza, je ma
terial treba nabaviti iz uvoza;

6 . poostriti je treba vhodno 
'kontrolo surovin in polizdel
kov, ki naj ves neustrezni 
material zavrne.

•  BO je vzel na znanje 
elaborat za trajna obratna 
sredstva ZP Iskra in daje so
glasje za najemanje kredita 
za trajna obratna sredstva 
ZP Iskra Kranj.

tj O je obravnaval poročilo 
e izvrševanju sanacijskega 
programa, ki ga je podal vod
ja finančne službe in ugotav
lja, da se približujemo sana
cijskemu načrtu. Vsekakor 
pa je potrebno v tej smeri še 
naprej energično delati ter se 
držati normativov ' po razre
dih. Pri tem CO opozarja 
obrat Keramični kondenza
torji Žužemberk na veliko 
prekoračenje normativa za
log na razredg 3. Obrate, ki. 
so zvišali zaloge UO opozar
ja na sklepe UO in DS to
varne o izvajanju sanacijske
ga programa.

•  UO je obravnaval pro
blematiko obrata Upori v 
zvezi z izvrševanjem proiz
vodnega in finančnega plana, 
ki jo je podal vodja obrata 
tov. Simonič in sprejel na
slednje ' sklepe:

1 . potrebno je podvzeti ta
kojšnjo akcijo v zvezi s po- 
vrtavanjem keramike. Obrat 
Keramika naj organizira po- 
vrtavanje keramike v 3 izme
nah;

Z. obrat Orodjarna naj ta
koj usposobi naslednja dva 
povrtalna stroja za potrebe 
keramike. '
0 V zvezi s  sestavnimi de

li za potenciometre je UO 
sprejel naslednje sklepe:

1 . takoj je treba precizirati 
pogodbo za dobavo sestavnih 
delov (med Upori, Orodjarno 
in' kooperanti);

Z. obrat Orodjarna naj po
godbo sklene do 17. 9. 1963. 
Pogodba naj vsebuje vse 
medsebojne obveznosti (kva
liteta, roki, cena, itd.)

0  UO zadolžuje upravo to
varne, da prouči izvršitev na
log na ZZA.

0  V zvezi z opozorilom 
tov. direktorja Deržiča glede 
izostankov izdobav za ino
zemska naročila je UO skle
nil, naj 'obrat Upori nujno 
pregleda položaj v zvezi z 
dopusti in ukrene da dopu
ste, če je potrebno tudi pre
loži, da bo čimbolj zadovoljil 
inozemskega kupca, ker bo
mo v nasprotnem primeru 
kupca izgubili.

a) UO je vzeil na znanje po
ročilo o bolezninah v juliju

in sprejel sklep, da pristojna 
služba v bodoče ne dostavlja 
UO več takih statističnih po
ročil, temveč naj bodo poro
čila obširnejša, kjer naj bo
do bolezenski izostanki ana
lizirani in opremljena s pred
logi, za ukrepanje, oz. s po
ročilom, kaj je bilo storjeno 
za izboljšanje stanja. Najprej 
je potrebno pregledati prime
re, ko so posamezniki že več 
let v bolniškem staležu.

Poročila naj dostavlja UO 
vsake tri mesece.

SKLEPI 6 . SEJE DS
(13. 9. 1966)
0  DS je sprejel plan za le

to 1967 v višini 5.221.422.600 
SD s tem, da je planiranih za 
DE 600 — SVN 220,010,000 SD 
neobvezne proizvodnje zara
di neurejene tehnične doku
mentacije.

Obenem je DS pooblastil 
strokovne službe tovarne, da 
v proizvodni plan 1967 vnese
jo naknadno proizvodnjo 
KT 1, če bo prišlo naročilo 
iz DR Nemčije.

0 DS je obravnaval anali
zo delovanja pravilnika o de
litvi OD in predlog za spre
membo in prišel do sledečih 
zaključkov:

— DS je sprejel na znanje 
analizo delovanja pravilnika 
OD za 7 mesecev 1966,

— sklenil je, da se za na
daljnje obdobje štirih mese
cev določi namesto doseda
njih 6,32 % za rezervni sklad 
le 2  % , -

— DE 100, 200 in 300 se po
veča vrednost, s katero parti- 
cipirajo v masi OD za 10 
odst.,

— pri obračunu osebnih 
dohodkov, se delavcem, ki 
zasedajo režijska delovna 
mesta in imajo osebno oce
no poveča obračunani osebni 
dohodek za 10 %• Ta način 
velja - za obračun režijskim 
delavcem v proizvodnih eno
tah,

— povečanje velja za av
gust 6 6  in nadalje do ponov
nega sklepa DS,

— kadrovski oddelek je za
dolžen za izdelavo nove tabe
le v kateri bodo upoštevani 
vsi predlogi oz. spremembe,

— tov. Pečlin mora vsake 
tri mesece izdelati za DS 
analizo o delovanju pravilni
ka OD,

— DS DE 400 naj pripravi 
predlog za stimulativno na
grajevanje svojih delavcev in 
ga pošlje v kadrovski odde
lek, ki naj ga preveri, obde
la in obenem s svojim pred
logom da v razpravo DS.

0 DS je določil plačevanje 
nadomestil za prve tri dni 
bolezenskega izostanka, ki 
bremeni tovarno po nasled
njih osnovah:

a) za poklicne bolezni in 
nezgode pri delu za prve tri 
dni odsotnosti zaradi bolezni 
160 % nadomestilo,

b) za ostale bolezni, nezgo
de izven organizacije, razne

preglede in nego bolnikov, 
pa je višina nadomestila za 
prve tri dni odvisna od šte
vila ■ primerov bolezenskega 
dopusta v tekočem letu in se 
plačuje:

— za prvi primer 80 % na
domestila

— za drugi primer 65 % na
domestila

— za tretji in nadaljnje 
primere 50 % nadomestila

Pri tem predlogu se prime
ri štejejo kumulativno v ko
ledarskem letu.

Višina nadomestila se izra
čuna na osnovi povprečnega 
osebnega dohodka v. pretek
lem letu.

Splošni sektor je DS za
dolžil, da pripravi za razpra
vo DS poročilo o zdravstve
nem stanju članov kolektiva 
—. osebno je zadolžen tov. 
Koser.

0 DS je pooblastil za pod
pisovanje firme pri Okrož
nem gospodarskem sodišču 
naslednje sodelavce:

— Iva' Ivlešnika.
— Milovana Cebohina,
— dipl. ing. Srečka Razpot

nika,
— Lea Čeboklija in
— Janeza Koser ja.
© DS je sklenil odprodati:
— stiskalnico vij. ročna na

mizna 3000 kg. I. 1956 v pro
dajni vrednosti 172.560 SD

— ekscentrično stiskalnico 
št. 202. T 6 . 1. 1954 v prodaj
ni vrednosti 330.090 SD

— univerzalni brus. okrog!. 
stroj 1 Ud,/360 1. 1963 v pro
dajni vrednosti- 6,488.827 SD

— univerzalni orodni brus. 
stroj BN 102-043987/26 X. 1963 
v prodajni vrednosti 2,682.947 
SD

0 DS je potrdil nabavo 
mize za namizne stiskalnice 
v vrednosti SD 120.0G0 in dal 
tov. Klešniku pooblastilo za 
nabavo stroja za posnemanje 
izolacije v vrednosti 2,500.000 
S din;

JUBILEJNO ŠPORTNO
TEKMOVANJE
Tov. urednik!
V p o ča stitev  10-letn ioe pri

k lju č itv e , obrata u rn ih  m eh a
n izm o v  v  L ip n ic i k  »Iskri« , 
so  tud i športn ik i n ek aj d o
p r in esli k  s la v ju , sa j so  orga
n iz ira li tek m o v a n je  v  odbojki 
in  stre lja n ju  z  zračno puško. 
R ezu ltati v  stre lja n ju , k i s e  
ga  je  u d elež ilo  20 č lan ov  ko
lek tiv a , s o  b ili n asled n ji:- 1. 
D am ijan  H afner; 2. Franc  
B lazn ik ; 3. Jo že  P retnar.

T urnir v  odb ojk i s e  j e  od
igra l m ed  m o štv i »P lam en «  
K ropa, UK O  K ropa, TV  
.»Paitižan-« K am na G orica in  
obrat »Iskra« L ipnica, -č igar  
m o štv o  je -z a se d lo  p r v o -m e 
s to , k ar je  v sek ak or velik  

•uspeh, če- p om islim o, da m o
štv i »P lam en « pod im enom  
-TV K ropa in  TV  P artizan  
K am na'. G orica nastop ata  v*
d ru gi rep, ligi,. Srečanja' m ed  
n a v ed en im i p od jetji s o  posta
la  že  trad icionalna, vsekak or  
pa skoraj obvezna ob raznih  
p raznovanjih .

H krati bo prav, če  s e  v  
im en u  k o lek tiv a  zah valim  or
gan izatorjem  p ro sla v e  ob 10- 
le tn ic i, za  iz le t  in  p o g o stite v  
na Bledu; prav  poseb n o pa  
n ašem u  kvartetu , ki- nam  je  
ubrano zapel nekaj dom ačih  
p esm i.

- t i -

PO ZDRAV OD VOJAKOV!

T ov. urednik!

S lu žim  vo ja šk i rok v  B e
ogradu, prej p a  se m  b il za
p o slen  v  Iskrinem  obratu v  
D obrepolju , k jer  sem  d ela l 
n a  trak u  TV S. K er bi b il rad  
š e  n ad alje  p ovezah  z  Iskro  
prosim , če bi m i lah k o  p o 
š ilja li g la silo  »Iskra«, da bom  
in form iran  o d e lu  in  ž iv lje 
n ju  n a še  »Iskre«. P oseb n o m e  
zanim a, kako napreduje ob 

ra t v  D obrepolju , čigar k o
le k t iv u , p ošilja m  prisrčne p o 
zdrave.

Jože Kovačič 
V. P. 2102/1-VP 15 
Beograd

Pripomba uredništva:
- H vala  za  pozdrave. Ž e lji 
bom o u streg li. K e r  h o čete  
zv ed eti tud i kaj.-več od  obra
ta  v  D obrepolju , vab im o  
p red se d n ik a  '-sindikata, da  
nam  čim p rej p o roča  o  I živ

l j e n ju  in  d elu  om en jen ega  
^kolektiva. L ep  pozdrav' ift 
dobro p o ču tje  prt vojakih .

Uredništvo

ZDRUŽENO PODJETJE 
»ISKRA« KRANJ 

tovarna za elektroniko, J 
in avtomatiko - 
LJUBLJANA, PRZAN 21 
s p r e j m e - 
v  delovno razmerje 

VEC SNAŽILK 
za popoldansko delo

DOPISUJTE 
V »ISKRO«!
I S K R A  — glasilo delovna 
ga kolektiva Iskra industrije 
za elektromehansko teleko
munikacije elektroniko in 
avtomatiko — Urejuje urednic 
škj odbor — Glavni urednik: 
Pavel Gantar — odgovorni 
urednik: Igor Slavec — izha
ja tedensko — Tisk' in klišeji: 
»CP . Gorenjski tisk« Kranj

domu v Poreču


